
Grødalen hytteeierlag.

Oppsummering fra medlemsmøte 14. februar 2013

Verdiskapende vern:

Anders Hovde`s Powerpoint-presentasjon er utlagt på grodalen.no. Styret vil vurdere å oppnevne 2 
representanter fra hytteeierlaget som kan delta i forprosjektet i Svøu.

Orientering om bomveien Vangshaugen – Stortæla:

Tore Engen orienterte om arbeidet med prosjektet. I samarbeid med representanter fra 
grunneierlaget vil det bli lagt fram ei plan for framtidig drift av bomveien innen 1.6.2013. Tore 
Engen, Egil Rød og Anders Brøste representerer hytteeierlaget i dette arbeidet.

Skogrydding og vedhogst:

Peder Hagen orienterte. Halvard Hagen (grunneier) og Tarald Torshov (Sunndal kommune) vil 
innen 1.8.2013 utarbeide felles retningslinjer for skogrydding og vedhogst i Grødalen.

Kontakten mellom styret og lagets medlemmer:

Peder Magne Solheim orienterte. Fra styrets side legges det opp til at hytteeierlagets nettside 
(grodalen.no) skal være hovedkanalen for gjensidig kontakt og kommunikasjon mellom styret og 
hytteeierlagets medlemmer. Dette forutsettes imidlertid at medlemmene kan logge seg på 
medlemssidene. Pålogging forutsetter epostadresse og passord. Peder Magne vil kunne bistå med 
telefonisk brukerveiledning (telefon 95106839) til de som måtte ha behov for det. Medlemmer som 
ikke har epostadresse kan også ta kontakt med Peder Magne for å få tilgang til medlemssidene.

Grøa, 15.2.2013

Peder Magne Solheim


